
Delft, 11 december 2023 

 

Beste mensen, 

Na bijna 18 jaar zal ik op 21 december aanstaande de Delftse gemeenteraad verlaten. Het zal 
even wennen zijn, ook voor mijzelf, ik ben zo'n beetje opgegroeid in de Delftse raad. Maar het 
moet er een keer van komen. Alles is altijd in beweging; en er staat nu een slim, scherp en 
ervaren SP-team klaar om het stokje over te nemen. Dat maakt dat ik met een erg goed gevoel 
mijn raadszetel af sta en met extra veel energie actief zal blijven in het SP bestuur. Want er is 
nog een wereld te winnen. Zo lang er bittere armoede is in Delft, zo lang er ongezonde en 
onbetaalbare huizen zijn, zo lang duizenden Delftenaren niet gaan stemmen, zijn wij niet 
klaar.    

Volksvertegenwoordiger zijn in onze prachtige stad voor mijn strijdbare partij was al die tijd 
een grote eer. De beste herinneringen heb ik aan de momenten dat Delftenaren samen in actie 
kwamen en ik daar de spreekbuis voor mocht zijn. Van de vastberaden huurders in Poptahof 
en het Heilige Land, tot de ouderen die een goede Regiotaxi eisten en de bezorgde 
stadgenoten die een beter museum Prinsenhof wilden. Zo verandering afdwingen over wat 
ons in het dagelijks leven raakt maakt politiek de moeite waard. Want de gezamenlijke woede 
die ontstaat is geen geschreeuw aan de zijlijn of slechts emotie die 'gemanaged' moet worden, 
maar pure democratie. Zo in actie komen is een teken van betrokkenheid en juist moedig, een 
standbeeld waard. Het gevoel hebben onderdeel te zijn van de samenleving en daarover mee 
te beslissen is iets waar in deze tijd hard aan gewerkt moet worden. Daar draag ik ook in de 
toekomst graag aan bij.  

Hartelijke groet, 

Lieke van Rossum 

 

 

 


